

<i>Rectificatif</i> 294 du 6 juillet 1971 à l'arrêté n° 440 du 28 décembre 1970 portant intégration des professeurs adjoints de collèges d'enseignement général .....	1939	<i>Corrigendum</i> 294 of 6 July 1971 to order No. 440 of 28 December 1970 to absorb Assistant Masters of general Education colleges .....	1939
<i>Rectificatif</i> 295 du 6 juillet 1971 à l'arrêté n° 44 du 16 février 1971 portant inscription au tableau d'avancement au titre des années 1969 et 1970 de certains fonctionnaires de la santé publique et de la population .....	1939	<i>Corrigendum</i> 295 of 6 July 1971 to Order No. 44 of 16 February 1971 to enter certain Public Health and Population civil servants on the promotion list for the years 1969 and 1970 .....	1939
<i>Rectificatif</i> 302 du 8 juillet 1971 à l'arrêté n° 325 du 14 octobre 1970 portant intégration de M. Nwachok à Mbamba dans le cadre des instituteurs techniques adjoints .....	1940	<i>Corrigendum</i> 302 of 8 July 1971 to Order No. 325 of 14 October 1970 to absorb Mr. Nwachok à Mbamba into the corps of Assistant Junior Technical Instructors .....	1940
<i>Rectificatif</i> 303 du 8 juillet 1971 à l'arrêté n° 417 du 8 décembre 1970 portant admission à la retraite de certains fonctionnaires de la santé publique et de la population en ce qui concerne MM. Ebo'o (Marcel) et Motto Meyé (Jean) ....	1940	<i>Corrigendum</i> 303 of 8 July 1971 to Order No. 417 of 8 December 1970 to retire certain Public Health and Population civil servants insofar as it concerns Messrs. Marcel Ebo'o and Jean Motto Meyé .....	1940
<i>Rectificatif</i> 309 du 9 juillet 1971 à l'arrêté n° 335 du 23 octobre 1970 portant intégration de deux assistants stagiaires de l'aéronautique civile .....	1941	<i>Corrigendum</i> 309 of 9 July 1971 to Order No. 335 of 23 October 1970 to absorb two probationer civil Aviation Assistants .....	1941
<i>Rectificatif</i> 326 du 13 juillet 1971 à l'arrêté n° 181 du 27 septembre 1969 autorisant M. Nkomané Bitegyé (Yves) à effectuer un stage à Tunis .....	1941	<i>Corrigendum</i> 326 of 13 July 1971 to Order No. 181 of 27 September 1969 to authorize Mr. Yves Nkomane Bitegye to undergo a training course in Tunis .....	1941
<i>Rectificatif</i> 336 du 17 juillet 1971 à l'arrêté n° 125 du 23 avril 1971 portant admission à la retraite par anticipation de M. Ekedî Ngando (Jacques) .....	1942	<i>Corrigendum</i> 336 of 17 July 1971 to Order No. 125 of 23 April 1971 to admit Mr. Jacques Ekedî Ngando to early retirement .....	1942
<i>Rectificatif</i> 355 du 28 juillet 1971 à l'arrêté n° 46 du 17 février 1971 portant intégration des instituteurs techniques, en ce qui concerne l'indice de M. Binyam (Théodore) .....	1942	<i>Corrigendum</i> 355 of 28 July 1971 to Order No. 46 of 17 February 1971 to absorb Junior Technical Instructors .....	1942
<i>Décisions</i> accordant des congés administratifs .....	1943	Leaves .....	1943
<i>Décisions</i> portant affectation de personnel .....	1944	Postings .....	1944

#### Avis et communiqués

<i>Avis</i> 6949 du 6 juillet 1971 portant ouverture d'un concours sur titres pour le recrutement de trois élèves commissaires de police .....	1945
<i>Avis</i> 6950 du 6 juillet 1971 portant ouverture d'un concours professionnel pour le recrutement de deux élèves commissaires de police .....	1946
<i>Avis</i> 6951 du 6 juillet 1971 portant ouverture d'un concours sur titres pour le recrutement de six élèves officiers de police .....	1950
<i>Avis</i> 6952 du 6 juillet 1971 portant ouverture d'un concours professionnel pour le recrutement de trois élèves officiers de police .....	1952
<i>Avis</i> 6953 du 6 juillet 1971 portant ouverture d'un concours direct pour le recrutement de douze élèves inspecteurs de police .....	1954
<i>Avis</i> 6954 du 6 juillet 1971 portant ouverture d'un concours professionnel pour le recrutement de six élèves inspecteurs de police .....	1957
<i>Avis</i> 6955 du 6 juillet 1971 portant ouverture d'un concours sur épreuves pour le recrutement de dix élèves secrétaires de police .....	1960

#### PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE FEDERALE

Décret n° 71-DF-181 du 24 avril 1971

portant ratification de la convention internationale sur l'élimination de toutes les formes de discrimination raciale.

LE PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE,

Vu la Constitution de la République fédérale du Cameroun;

DÉCRÈTE :

#### Public Notices

<i>Notice</i> 6949 of 6 July 1971 concerning the holding of a competitive examination on the basis of qualifications for the recruitment of three Cadet Police Commissioners and Superintendents .....	1945
<i>Notice</i> 6950 of 6 July 1971 concerning the holding of a professional competitive examination for the recruitment of two Cadet Police Superintendents .....	1946
<i>Notice</i> 6951 of 6 July 1971 concerning the holding of a competitive examination on the basis of qualifications for the recruitment of six Cadet Police Officers .....	1950
<i>Notice</i> 6952 of 6 July 1971 concerning the holding of a professional competitive examination for the recruitment of three Cadet Police Officers .....	1952
<i>Notice</i> 6953 of 6 July 1971 concerning the holding of a direct competitive examination for the recruitment of twelve Cadet Police Inspectors .....	1954
<i>Notice</i> 6954 of 6 July 1971 concerning the holding of a professional competitive examination for the recruitment of six Cadet Police Inspectors .....	1957
<i>Notice</i> 6955 of 6 July 1971 concerning the holding of a competitive examination on the basis of tests for the recruitment of ten Cadet Police Secretaries .....	1960

#### PRESIDENCY OF THE FEDERAL REPUBLIC

Decree No. 71-DF-181 of 24 April 1971

to ratify the International Convention on the Elimination of all forms of Racial Discrimination.

THE PRESIDENT OF THE FEDERAL REPUBLIC,

Mindful of the Constitution of the Federal Republic of Cameroon;

HEREBY DECREES AS FOLLOWS:

Article unique. — Est ratifiée la Convention internationale sur l'élimination de toutes les formes de discrimination raciale dont le texte est annexé, adoptée le 21 décembre 1965 par l'Assemblée générale des Nations unies lors de sa 20<sup>e</sup> session.

Yaoundé, le 24 avril 1971.

EL HADJ AHMADOU AHIDJO.

Single article. — The International Convention on the Elimination of all forms of Racial Discrimination the text of which is appended hereto, adopted on 21 December 1965 by the General Assembly of the United Nations at its 20th Session is hereby ratified.

Yaounde, 24 April 1971.

EL HADJ AHMADOU AHIDJO.